



農曆新年文華閣禮遇

Chinese New Year at The Mandarin Club

位於香港文華東方酒店23樓的文華閣佔地6,200平方呎,可俯瞰壯麗的維多利亞港景觀以及一覽無餘的城市天際線。年初二當晚入住套房或可使用文華閣的賓客可以於文華閣欣賞農曆新年煙花匯演。

由晚上6時起,文華閣將為賓客提供無限暢飲香檳、紅、白酒、啤酒、汽水 及精緻的新春賀年自助餐,並有精彩的現場表演,讓賓客盡情享受煙花綻放 的迷人時刻。

Located on the 23rd floor of the hotel with over 6,200 square feet of space overlooking Statue Square with unobstructed views of the Victoria Harbour.

The Mandarin Club will be offered as an exclusive viewing venue of firework display on Monday, 11 February from 6:00pm-8:30pm, complimentary for in-house suite and club guests only.

The celebration will begin from 6:00pm, The Mandarin Club will provide free-flow champagne, house wines, beer and soft drinks as well as a themed cocktail buffet with dazzling live entertainment.



- 新春賀年自助餐
- 將提供中國茗茶
- •於下午4時至晚上8時參加農曆新年剪紙 DIY裝飾工作坊
- Chinese themed canapés buffet
- Premium Chinese teas will be available
- Paper-cutting workshop from 4:00pm - 8:00pm

2月11日 11 February

- 當晚入住套房或可使用文華閣的賓客 可以於文華閣欣賞農曆新年煙花匯演 及新春賀年自助餐和無限暢飲
- 由晚上6時45分至8時30分有精彩 的現場表演
- 將提供中國茗茶及中國白酒
- •於下午4時至晚上8時參加農曆新年剪紙 DIY裝飾工作坊
- Exclusive fireworks viewing venue for in-house suite and club access guests with free-flow and themed buffet
- Live entertainment from 6:45pm 8:30pm
- Baijiu and Premium Chinese teas will be available
- Paper-cutting workshop from 4:00pm - 8:00pm

2月12日 12 February

- 新春賀年自助餐
- 將提供中國茗茶
- •於下午4時至晚上8時參加農曆新年剪紙 DIY裝飾工作坊
- Chinese themed canapés buffet
- Premium Chinese teas will be available
- Paper-cutting workshop from 4:00pm-8:00pm







